
Mariola Gawlowska
Radna Rady Miasta
Wloclawek

Wloclawek 20.09.2023

Pan
Marek Wojtkowski
Prerydent Miasta Wloclawek

Zwracam sig z uprzejm4 pro6b4 w imieniu mieszkaric6w
Woclawka o zbudowanie pelnowymiarowej sali gimnastycznej
przy Zespole Szk6l nr 8.

Szkola na Zawi(lu od lat oczekuje na t4 niezbgdn4 inwestycjg.
WaZne, 2e j est proj ekt, kt6ry nale?y zr ealizowa(.
JednoczeSnie naleZy zbudowat ilfiry bezpieczny parking
prry Zespole Szk6l nr 8.

Uprzejmie proszE Pana Prerydenta o pomoc w tej sprawie.


